



الإفصاح عن معلومات جوهرية

تعلن الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب، عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Disclosure of Material Information

Bahrain Family Leisure Company B.S.C. would like to announce the following material information:

Date	13 October 2025	التاريخ
Company Name	الشركة البحرينية للترفيه العائلي Bahrain Family Leisure Company	اسم الشركة
Trading Code	FAMILY	رمز التداول
Subject	ايقاف تداول مؤقت Temporary suspension of trading	الموضوع
Material Information	<p>بناءً على موافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة غير العادية المنعقدة بتاريخ 24 أغسطس 2025، وموافقة مصرف البحرين المركزي، بشأن تخفيض رأس المال الصادر والمدفوع للشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب. (BFLC) من 4,000,000 دينار بحريني إلى 1,000,000 دينار بحريني، وذلك من خلال إلغاء 75% من رأس المال المصدر والمدفوع، سيتم تعليق التداول مؤقتاً في أسهم الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب. في بورصة البحرين ابتداءً من يوم الأربعاء الموافق 15 أكتوبر 2025 وحتى يوم الخميس الموافق 16 أكتوبر 2025. وذلك من أجل استكمال إجراءات تخفيض رأس المال، على أن يستأنف التداول في أسهم الشركة اعتباراً من يوم الأحد الموافق 19 أكتوبر 2025.</p> <p>Pursuant to the shareholders' approval at the Extraordinary General Meeting (EGM) held on 24 August 2025, and subsequent approval by Central Bank of Bahrain (CBB), in relation to the reduction of the issued and paid-up capital of Bahrain Family Leisure Company B.S.C. (BFLC) from BD 4,000,000 to BD 1,000,000 through cancellation of 75% of the issue and paid-up capital, the trading in shares of Bahrain Family Leisure Company B.S.C. will be temporarily suspended starting from Wednesday, 15 October 2025 until Thursday, 16 October 2025, in order to implement the capital reduction. The resumption of trading in the company's shares will be on Sunday, 19 October 2025.</p>	المعلومات الجوهرية
Impact on Financial Position	سيتم تحديدها في الوقت المناسب To be determined in due course	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosure (if any)	Not applicable	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)



الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب
BAHRAIN FAMILY LEISURE COMPANY B.S.C

BENNIGANS

www.bennigans.com.bh

Cucina

ITALIAN RESTAURANT
www.cucinaitaliana.com.bh

KAZBAH
CATERING

www.kazbahcatering.com

Name	Abdul Haseeb Muhammad Daud	الاسم
Title	Financial Controller, Compliance and Board Secretary	المسمن الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع

www.bflc.com.bh



+973 1729 4676



+973 1729 2973



Flat: 15, Bldg: 44 (Bahrain Tourism Tower)
Road: 1701, Block: 317, Diplomatic Area, Kingdom of Bahrain



C.R.: 32196-1